
Zápis z porady č.5 KR Na Větrníku 

 
Místo konání: kancelář vedoucí koleje 

Přítomní: Š. Bronec, K. Stará, J. Tkáčik 

Omluvení: L. Kaňka, K. Zachová 

Hosté: E. Tichá, vedoucí koleje Na Větrníku a Jednota 

Zapisovatel: J. Tkáčik 

Začátek zasedání: 13:00 dne 31. ledna 2024 

 

PROGRAMOVÉ BODY 

1. Navržené nové řády  

2. Nákup vybavení  

3. Blok II: přesun kolárny, fotbálku a nový režim pro velkou studovnu 

4. Klíč od místnosti K1 

5. Prevence krádeží roštů z troub? 

6. Hlášení závad 

7. Zamoření švábovitým hmyzem 

8. Aktualizace webu Grémia 

9. Spokojenost s první sešlostí v party room 

 

 

1) Navržené nové řády 

KR upravila stávající kolejní řády, které stanovují podmínky používání pingpongárny, 

fotbálku, air hokeje a kulečníku. Provedené změny KR představila vedoucí koleje, která 

s návrhy souhlasila. KR návrh doplní o poslední změny a připraví finální znění všech čtyř 

řádů, které následně zašle vedoucí k závěrečné kontrole. Na příští schůzi řády opatříme 

podpisy a razítkem. 

 

2) Nákup sportovního vybavení 

J. Tkáčik jménem KR nakoupil 6 pálek a 9 míčků na ping-pong ve výši 747 Kč a tuto částku 

po předložení účtenku dostal vyplacenou z kolejních peněz. Jakmile zveřejníme nový 

provozní řád a vyvěsíme jej i v pingpongárnách, můžeme nové vybavení předat na vrátnici 

příslušného bloku. 

 

3) Blok II: přesun kolárny, fotbálku a nový režim pro velkou studovnu 

Nápady na přesun fotbálku, kolárny a kufrárny diskutované na poradě č. 4 dnes KR 

představila vedoucí koleje. Přesuny nejspíše bude možné realizovat, byť volných místností 

v přízemí a suterénu bloku II není mnoho. 

V přízemí bloku II se nachází malá místnost označená jako kufrárna, která se však během 

semestru nevyužívá. Navíc je tato místnost z pohledu KR nadbytečná tím, že kufrárna 

se nachází rovněž o kousek dále na I. bloku. KR navrhla, aby se menší kufrárna zrušila 

a místnost se začala využívat jako nová kolárna.  

Umístění kolárny v přízemí, jen několik místností od hlavního vchodu, je žádoucí především 

pro cyklisty. Využíváním kolárny by se nadto vyřešil i problém s koly, které stojí nešikovně 

na chodbách nebo schodištích bloků I a II. Do nové kolárny bude platit přísný zákaz pro 

elektrokola, a to kvůli nebezpečí požáru. Při příští poradě se vydáme na obhlídku kolárny 

i kufráren a budeme přitom rozvíjet další nápady. 

KR se s vedoucí dále dohodla, že příští týden zavede nový režim pro velkou studovnu 



v přízemí bloku II, vedle nevyužívané kufrárny. Studovna by zůstala otevřená, přístupná 

několika studentům najednou. Vedoucí pověří hospodyni a údržbáře, aby do studovny 

nastěhovali vhodnější nábytek. Nový režim by umožnil, aby mohlo více studentů studovny 

využívat. Máme zprávy, že studoven je na koleji nedostatek, nejvíce jich je na bloku II, 

kam za nimi někteří dochází i z jiných bloků. KR nový režim stanoví v novém řádu 

pro týmovou studovnu. 

Jestliže se podaří přesun kolárny ze suterénu do přízemí, do uvolněné místnosti v suterénu 

by bylo možné přesunout nevyužívaný fotbálek z bloku III. Fotbálek je poměrně těžký, proto 

vedoucí koleje navrhla, abychom k přesunu použili traktůrek. Fotbálek by na novém místě 

byl přístupný a jeho provoz by se záhy nato mohl začít řídit nový kolejním řádem. 

 

4) Kancelář pro KR 

Vedoucí koleje pro KR vyhradí místnost K1 v přízemí II. bloku, kde bude zapotřebí 

vystěhovat starý nábytek a nastěhovat tam novější stoly se židlemi a knihovnu. KR tuto 

místnost může využívat jako kancelář, očekává se, že kolem poloviny února. 

 

5) Krádeže roštů do trouby 

Vedoucí jsme představili podnět od hosta naší předchozí porady. Z obecné zkušenosti 

vyplývá, že z troub záhadně mizí rošty potřebné na vložení pečicích forem nebo plechů. Měli 

bychom se zamyslet, jak těmto ztrátám předcházet. Vedoucí potvrdila, že tento problém kolej 

trápí, ale sama neví, jak tomu předcházet. Volné rošty se někdy vydávají na vrátnici, aby si je 

tam v případě chybějícího roštu v troubě mohli zájemci vypůjčit, což jsme hostu V. 

Brezhnevovi vyřídili. O možných řešeních problému budeme dále uvažovat. 

 

6) Hlášení závad  

V poslední době narostla prodleva mezi nahlášením závady pomocí QR kódů umístěných na 

dveřích pokojů a příchodem opravářů. Tento nešvar vznikl v nedávné době kvůli nemoci 

schopného opraváře, který na kolej dlouhá léta dojíždí a který zprávy o závadách spravoval a 

distribuoval dál. Vedoucí koleje zavedla nový systém, podle něhož budou zprávy o závadách 

přijímat rovnou 4 zaměstnanci (včetně vedoucí), čímž by se měl proces značně zrychlit. 

 

7) Zamoření pokojů švábovitým hmyzem 

Kolej trápí několikerý výskyt nežádoucího namoženého hmyzu na pokojích. Ve vážných 

případech se jedná o zamoření, které je zapotřebí urychleně zastavit chemickými prostředky. 

Nejvíce se v současnosti rozmáhá druh rusa domácího, případně jiných švábovitých. Vedoucí 

jen za leden 2024 objednala 4 zásahy dezinsekčního oddílu HASAP. V rámci prevence byly 

na pokojích bloku II umístěny feromonové pasti. Výskyt nežádoucího hmyzu je zapotřebí 

hlásit hospodyni příslušného bloku, která o tom zpraví vedoucí. Přes tyto a jiné snahy stran 

vedení koleje si ubytovaní stěžují na nečinnost a svou nespokojenost vyjadřují 

i prostřednictvím rodičů. KR má takové ubytované příležitostně informovat o pravém stavu 

věcí. 

 

8) Aktualizace webové stránky Grémia předsedů kolejních rad 

Minulý týden J. Tkáčik jménem KR požádal Mgr. M. Hurdovou, aby zajistila D. Waloszekovi, 

IT poradci Grémia, spravování oficiálního webu Grémia, dostupného na   

https://gremiumkr.cuni.cz/GKR2-1.html. Jeho součástí je i web. stránka pro KR 

Na Větrníku, na níž však byly zastaralé informace. J. Tkáčik D. Waloszeka následně požádal, 

aby na webu uveřejnil platné informace o současném složení KR, jejím funkčním období 

https://gremiumkr.cuni.cz/GKR2-1.html


nebo jejích soc. sítích. Vše se díky ochotě zdařilo, aktualizaci jsme na závěr porady ukázali 

vedoucí. 

 

9) Spokojenost s první sešlostí v party room 

Na samotný závěr Š. Bronec kladně zhodnotil průběh první akce v party room. Byla to 

zatěžkávací zkouška, která pod vedením části KR proběhla večer 24. ledna, za účasti zhruba 

15 lidí. Po dobré zkušenosti KR naplánuje a v druhé polovině února uskuteční další, větší 

sešlost. 

 

Jménem KR Na Větrníku J. Tkáčik a K. Stará. 

 

 

 

 


